
г‘йг;, ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ 
Щ / ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
РЕГИСТРАЦИОНЕН ИНДЕКС И ДАТА

Йу  1V i bOb^j ijO-O^A^r 

01 <2̂ Qr

tbr B> • ^ 3\ U^~
P ? A -

Чрез:г-н Венцислав Спирдонов 

Председател на ВТОбС 

Велико Търново 

До: г-н  Даниел Панов

Кмет на Община 

Велико Търново

П И Т А Н Е

От Стоян Витанов, общински съветник от групата на БСП

Относно: Процедура по финансиране, възлагане и изпълнение на пряка 

пътна връзка ул."Магистрална" - кв. „Бузлуджа".

Уважаеми г-н Панов,

В инвестиционната програма на Община Велико Търново за 2019 

година в пар. 5206 е включен обект „Пряка връзка ул. „Магистрална" -  кв. 

„Бузлуджа". Като източник на финансиране е посочен „Преходни остатъци 

от трансфери между бюджета и ДБ и други", а заложените средства са 

1 847 788 лв. Впрочем като член на П К по БФ се информирам от медиите, 

че те се оказват недостатъчни за завършване на обекта. Това мотивира 

въпросите от настоящото питане:

1. С какъв нормативен акт и от коя дата са предоставени 

парите за обекта и каква е общата сума по този акт?

2. Какъв е източникът на финансиране?

3. Как е изчислена сумата 1 847 788 лв., колко средства ще са 

необходими допълнително и от къде ще бъдат осигурени?

4. По какъв начин е възложено изпълнението на обекта и на 

сайта на кое ведомство е публикуван?



5. Коя фирма изпълнява строителството и какъв е срокът за 

завършване по договор?

Очаквам устния Ви отговор. Ако не присъствате на заседанието на 

ВТОбС на 25 юли тази година моля да ми бъде предоставен неговия 

писмен вариант.

10 юли 2019 г. С уважение:

Велико Търново Стоян Витанов


